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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2017      § 93 - 113 
 

Tid: Tisdagen den 19 september 2017  kl. 17.30 – 17.50 

Plats: Virvelvinden Stadshuset 

 

Justerat : 2017-09-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Bwar Mert (V) Tjänstgörande ersättare  

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Claudio Palacios administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Mehdi Oguzsoy (V) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C) 
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§ 102 

Anläggande av konstgräs på Hjulsta grusfotbollsplan - Inriktnings- 
och genomförandebeslut.                                        
Dnr 08.03.01/708/2017 

 

 

BESLUT 
 
1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till anläggande av två 7-spels konstgräsplaner 

på Hjulsta BP till en sammanlagd investeringsutgift om 4,0 mnkr, efter avdrag för erhållna 

bidrag, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för utförande.  

 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 436 tkr år 1. 

 

 

Ärendet 

 
Under 2016 revs konstgräset på Tele 2 Arena. Det rivna konstgräset inklusive ifyllnaden har 

sedan dess förvarats intill Gubbängens IP i avvaktan på att kunna läggas ut på en 

breddfotbollsanläggning. Efter diskussioner med Stockholms fotbollsförbund föreslogs att 

Hjulsta bollplan anläggs med det begagnade konstgräset. 

 

Förvaltningen har på delegation, daterat 2016-12-20, beslutat att uppdra till fastighetskontoret 

att planera för ett anläggande av det begagnade konstgräset på Hjulsta BP. Kostnaderna 

bedömdes då att understiga 3 mnkr. Därefter har fastighetskontoret fått offerter från 

konstgräsentreprenörer som visar på en sammantagen kostnad av 4,4 mnkr vilket innebär att 

förvaltningschefens delegationsnivå om 3 mnkr överskrids. Ett särskilt beslutsärende till 

nämnden erfordras således.   

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare  

 


